

Հայկական ՍՍՀ ԳԱ օրգանական ինստիտուտի հիմնադրման 20-ամյակը . . .

997

Օրգանական բիմիա

Բաբայան Ա. Թ., Քաչարյան Ս. Տ., Ոսկանյան Ո. Ա., Բաբայան Մ. Ա. — Հետազոտություններ ամինների և ամոնիումային միացությունների բնագավառում: CXXXVI. Ստիվենսոյան վերախմբավորում, որն ուղեկցվում է ներմուծվողային ալոլային ախլի կոնդենսումով, բերելով ցիկլոպենտենի ածանցյալներ

971

Քաչարյան Ս. Տ., Օհանջանյան Ս. Մ., Ռազվինա Տ. Լ., Բաբայան Ա. Թ. — Հետազոտություններ ամինների և ամոնիումային միացությունների բնագավառում: CXXXV. Վերանվազում կարբալիզացիայի խումբ պարունակող ամոնիումային աղերի ստիվենսոյան վերախմբավորման ժամանակ

977

Մելիքյան Տ. Բ., Թորոսյան Գ. Հ., Մկրտչյան Ռ. Ա., Թահմազյան Կ. Մ., Բաբայան Ա. Թ. — Հետազոտություններ ամինների և ամոնիումային միացությունների բնագավառում: CXXXIX. Դաբլնաթթվի և ֆուրանիկաբարենային թթուների N-ալիլամիդների ներմուծվողային ցիկլացում

981

Բաբայան Ա. Թ., Դրիգորյան Զ. Վ., Գեորգյան Ա. Ժ., Զոբանյան Փ. Ս. — Հետազոտություններ ամինների և ամոնիումային միացությունների բնագավառում: CXVII. Զհաղեցած ալդոնամիդների սինթեզը պոսեդեցիալ ենամոնիումային աղերի ներմուծվողային C-ալիլամիդ ջրահիմնային միջավայրում

987

Փաշայան Ա. Ա., Ոսկանյան Մ. Գ., Բաղանյան Շ. Հ. — Զհաղեցած միացությունների ուսկցիաներ: XLI. Վինիլալենների սինթեզը և փոխարկումները

992

Սարգսյան Մ. Ա., Բաղանյան Շ. Հ. — Զհաղեցած միացությունների ուսկցիաներ: XLII. Ալիլիտեղակալված բուսածառ և պենտաթիենների մի քանի ուսկցիաներ

1000

Հովսեփյան Կ. Կ., Աղբալյան Ս. Գ. — Առաջնային և երկրորդային ենամիդների ուսկցիաները մի քանի N-ալիլամիդների և մալիմիդի հետ

1006

Սասյան Հ. Տ., Ներսիսյան Լ. Ա., Զաքարյան Ս. Լ., Խասյան Գ. Ա., Հովհաննիսյան Ժ. Ա. — Ցիանուրաթթվի փոխազդեցությունը մի շարք ալիլային բնույթի քլորիդների հետ

1012

Պողոսյան Գ. Մ., Ասատուրյան Ի. Հ., Զապիշցևի Վ. Ն. — 2-Դիէթիլամինո-4,6-բիս(սպ-կարբոքսիֆենոքսի)-5-տրիադինի քլորանհիդրիդի հիման վրա խառը պոլիամիդների և պոլիամիդոտերիատների սինթեզը և հատկությունների ուսումնասիրում

1018

Նամակներ խմբագրությունը

Թորգոմյան Ա. Մ., Հովակիմյան Մ. Ժ., Իճեկյան Մ. Հ. — Տերիֆենիլ(1-էթոքսի-2-բրոմէթիլ)ֆոսֆոնիումային բրոմիդի ջրային ճեղքումը

1022

Զուխաջյան Գ. Ա., Գևորգյան Ն. Ա., Գևորգյան Ա. Ժ. — Ամինների ալկիլացումը Գյուլնազարյան Ա. Խ., Սահակյան Տ. Ա., Մարտիրոսյան Գ. Թ., Բաբայան Ա. Թ. — Աղտաի մոտ գտնվող ալկիլ խմբերի ազդեցությունը ճեղքման ուղղությամբ վրա 1,4-բիս(տրիալիլամոնիում)-2-մեթիլ-2-բուտենի և էկվիմոլային սպիրտային հիմքի փոխազդեցության ժամանակ

1026

Գևորգյան Ա. Ա., Թորգոմյան Գ. Գ., Քասյան Ս. Մ. — Անոմալ ակտիվացված թյունը երրորդային Գ-քլորեթիենների և սպիրտոնթիենների զինիդրատացման ժամանակ

1028

Հողվածների ցանկ

1030

СО Д Е Р Ж А Н И Е

	Стр.
К 20-летию основания института органической химии АН Армянской ССР	967

Органическая химия

<i>Бабян А. Т., Кочарян С. Т., Восканян В. С., Бабян М. А.</i> — Исследования в области аминов и аммониевых соединений. СХХХVI. Стивенсовская перегруппировка, сопровождающаяся внутримолекулярной, типа альдольной, конденсацией, приводящей к производным циклопентанона	971
<i>Кочарян С. Т., Огаджанян С. М., Разиня Т. Л., Бабян А. Т.</i> — Исследования в области аминов и аммониевых соединений. СХХХV. Переэтерификация при степенсовской перегруппировке аммониевых солей, содержащих карбамбоксиметильную группу	977
<i>Меликян Т. Р., Торосин Г. О., Мкртчян Р. С., Тагмазян К. Ц., Бабян А. Т.</i> — Исследования в области аминов и аммониевых соединений. СХХХIX. Внутримолекулярная циклизация N-аллиламинов коричной и фуранкарбоновой кислот	981
<i>Бабян А. Т., Григорян Дж. В., Геворкян А. Ж., Чобанян П. С.</i> — Исследования в области аминов и аммониевых соединений. СХVII. Синтез непредельных альдоенаминов внутримолекулярным C-алкилированием потенциальных енаммониевых солей в водно-щелочной среде	987
<i>Пашаян А. А., Восканян М. Г., Баданян Ш. О.</i> — Реакции непредельных соединений. ХLI. Синтез и превращения винилалленов	992
<i>Саргсян М. С., Баданян Ш. О.</i> — Реакции непредельных соединений. ХLIИ. Некоторые реакции алкилзамещенных бута- и пентатриенов	1000
<i>Лулукиян К. К., Азбалаян С. Г.</i> — Реакции первичных и вторичных енаминов с некоторыми N-арилмаленидами и маленидом	1006
<i>Есаян Г. Т., Нерсисян Л. А., Закоян С. Л., Исаян Г. И., Оганесян Ж. А.</i> — Реакция циануровой кислоты с некоторыми хлоридами аллильного типа	1012
<i>Погосян Г. М., Асатурян И. А., Заплишный В. Н.</i> — Синтез и свойства некоторых смешанных полнаминов и полиамидоарилатов на основе хлорангидридов 2-диэтиламино-4,6-бис(п-карбоксифеноксн)-s-триазина	1016

Письма в редакцию

<i>Торгомян А. М., Овакимян М. Ж., Инджикян М. Г.</i> — Водное расщепление бромистого трифенил(1-этокси-2-бромэтил)фосфония	1022
<i>Чухаджян Г. А., Геворкян Н. А., Геворкян А. Ж.</i> — Аллилирование аминов	1024
<i>Гюльназержян А. Х., Саакян Т. А., Мартиросян Г. Т., Бабян А. Т.</i> — Влияние природы алкильных групп у азота на направление расщепления 1,4-бис(триалкиламмоний)-2-метил-2-бутенов при взаимодействии с эквивалентным количеством спиртовой щелочи	1026
<i>Геворкян А. А., Токмаджян Г. Г., Косян С. М.</i> — Аномальная региоселективность при дегидрохлорировании и дегидратации третичных γ-хлорэфиров и спиртоэфиров	1018
Указатель статей	1030

CONTENTS

Organic Chemistry

<i>Babayan A. T., Kocharian S. T., Voskanian V. S., Babayan M. A.</i> — Investigations in the field of Amines and Ammonium Compounds. CXXXVI. A Stevens Rearrangement Reaction Accompanied by an Intramolecular Aldol Type Condensation and Leading to the Formation of Cyclopentenone Derivatives	971
<i>Kocharian S. T., Ohanjanian S. M., Razina T. L., Babayan A. T.</i> — Investigations in the Field of Amines and Ammonium Compounds. CXXXV. Reetherification During the Stevens Rearrangement of Ammonium Salts Containing Carbalkoxymethyl Groups	977
<i>Melikian T. R., Torossian G. H., Mkrtchian R. S., Tahmazian K. Ts., Babayan A. T.</i> — Investigations in the Field of Amines and Ammonium Compounds. CXXXIX. Intramolecular Cyclization of Allyl Cinnamamides and Allyl Furancarboxylic Acid Amides	981
<i>Babayan A. T., Grigorian J. V., Guevorkian A. Zh., Chobanian P. S.</i> — Investigations in the Field of Amines and Ammonium Compounds. CXVII. Synthesis of Unsaturated Aldoenamines by Intramolecular C-Alkylation of Potential Enammonium Salts in Aqueous-Alkaline Medium	987
<i>Pashayan A. A., Voskanian M. G., Badanian Sh. H.</i> — Reactions of Unsaturated Compounds. XLI. Synthesis and Transformations of Vinyl Allenes	992
<i>Sarkisian M. S., Badanian Sh. H.</i> — Reactions of Unsaturated Compounds. XLII. Some Reactions of Alkyl Substituted Buta- and Pentatrienes . .	1000
<i>Lulukian K. K., Aghballian S. G.</i> — Reactions of Primary and Secondary Enamines with Some N-Arylmalimides and Maleimide	1006
<i>Yessayan H. T., Nersessian L. A., Zakoyan S. L., Issayan G. A., Hovhannessian Zh. A.</i> — Interaction of Cyanuric Acid with Some Allyl Type Chlorides	1012
<i>Poghossian G. M., Assaturian I. H., Zaplitshny V. N.</i> — Synthesis of Some Mixed Polyamides and Polyamidoarylates on the Basis of 2-Diethylamino-4,6-bis(<i>p</i> -carboxyphenoxy)- <i>s</i> -triazine Acid Chloride and Investigation of their Properties	1016

Letters to the Editor

<i>Torgomian A. M., Hovakimian M. Zh., Injikian M. H.</i> — The Aqueous Cleavage of Triphenyl-(1-ethoxy-2-bromoethyl)-phosphonium Bromide	1022
<i>Chukhajian G. A., Guevorkian N. A., Guevorkian A. Zh.</i> — Allylation of Amines	1024
<i>Gyulnazarian A. Kh., Sahakian T. A., Martirosian G. T., Babayan A. T.</i> — The Influence of Alkyl Groups at the Nitrogen Atom on the Direction of the Cleavage of 1,4-bis(Trialkylammonium)-2-methyl-2-butenes on Interaction with Equimolar Quantities of Alcoholic Alkalies	1026
<i>Guevorkian A. A., Tokmajian G. G., Kossian S. M.</i> — The Anormal Regioselectivity by Dehydrochloration and Dehydration Tertiary γ -Chloroethers and Alcoholic Ethers	1028
Index of Articles	1030